

NORME
INTERNATIONALE
INTERNATIONAL
STANDARD

CEI
IEC

60926

1995

AMENDEMENT 1
AMENDMENT 1
1999-11

Amendement 1

**Appareils auxiliaires pour lampes –
Dispositifs d'amorçage
(autres que starters à lueur) –
Prescriptions générales et prescriptions de
sécurité**

Amendment 1

**Auxiliaries for lamps –
Starting devices (other than glow starters) –
General and safety requirements**

© IEC 1999 Droits de reproduction réservés — Copyright - all rights reserved

International Electrotechnical Commission
Telefax: +41 22 919 0300

3, rue de Varembeé Geneva, Switzerland
e-mail: inmail@iec.ch IEC web site <http://www.iec.ch>



Commission Electrotechnique Internationale
International Electrotechnical Commission
Международная Электротехническая Комиссия

CODE PRIX
PRICE CODE

B

Pour prix, voir catalogue en vigueur
For price, see current catalogue

AVANT-PROPOS

Le présent amendement a été établi par le sous-comité 34C: Appareils auxiliaires pour lampes, du comité d'études 34 de la CEI: Lampes et équipements associés.

Le texte de cet amendement est issu des documents suivants:

FDIS	Rapport de vote
34C/482/FDIS	34C/492/RVD

Le rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote ayant abouti à l'approbation de cet amendement.

Page 22

11.4 Remplacer le dernier alinéa de la page 22 par ce qui suit:

Les amorceurs produisant des impulsions de tension supérieures à 10 kV doivent être munis d'un dispositif pour limiter la durée de la période de démarrage. Ce dispositif doit, en cas de non-allumage de la lampe, interrompre la production des impulsions d'amorçage dans un délai de 3 s. Cette limitation de durée peut être augmentée jusqu'à 30 s dans le cas où cette information est donnée sur l'étiquette du dispositif. Après le fonctionnement du dispositif de limitation de durée, la génération des impulsions de démarrage est seulement autorisée après avoir débranché et rebranché les amorceurs à l'alimentation.

FOREWORD

This amendment has been prepared by subcommittee 34C: Auxiliaries for lamps, of IEC technical committee 34: Lamps and related equipment.

The text of this amendment is based on the following documents:

FDIS	Report on voting
34C/482/FDIS	34C/492/RVD

Full information on the voting for the approval of this amendment can be found in the report on voting indicated in the above table.

Page 23

11.4 *Replace the last paragraph on page 23 with the following:*

Ignitors with pulse voltages over 10 kV shall be provided with a device for time limitation of the starting operation. This device shall, in case of the non-igniting of lamps, interrupt the generation of starting pulses within 3 s. This time limitation may be extended to 30 s where this information is provided on the label of the device. After time limitation has interrupted the circuit, generation of starting pulses is only allowed after disconnecting and reconnecting the ignitors to the supply.